
Als CDA Beverwijk zien wij met lede ogen de opvangsituatie aan in collega-gemeenten, 
zoals Westerwolde. Ondertussen zijn veel gemeenten afwachtend geworden over het 
aanbieden van opvangplekken door de uitslag van de Tweede Kamerverkiezingen. In 
Beverwijk zijn al een aantal potentiële locaties aangewezen door de gemeenteraad, waarvan 
Westerhoutweg 2B geschikt blijkt. 
 
Als Beverwijkse gemeenteraad hebben wij tijdens de raadsvergadering van 15 juni aangeven 
het regionaal plan Kennemerland Opvang Asielzoekers voorwaardelijk te maken aan de 
vaststelling van de spreidingswet. Een van de belangrijkste overwegingen hiervoor was de 
zorg dat de taakstelling vanuit de spreidingswet bovenop de vrijwillige opvang zou komen. 
De Eerste Kamer heeft besloten dat het wetsvoorstel op 16 januari plenair wordt behandeld 
in de Eerste Kamer en de stemming over de spreidingswet de week daarop zal plaatsvinden. 
Linksom of rechtsom zal er dan een besluit genomen zijn over de spreidingswet. Als de wet 
wordt weggestemd is er geen sprake van een mogelijke dubbeling meer, als de wet wordt 
aangenomen is er voldaan aan de voorwaarde voor vaststelling van de spreidingswet. In 
beide gevallen kan er dus asielopvang plaatsvinden. Wat het CDA betreft, is het dus van 
belang dat het college tijdig handelt. Verder achtten wij het van belang dat er, in het kader 
van solidariteit en medemenselijkheid, ook in Beverwijk gekeken wordt naar mogelijkheden 
voor tijdelijke noodopvang. Vandaar de volgende vragen: 
 
1. 
Deelt het college met het CDA dat de opvangsituatie in Westerwolde en andere collega-
gemeenten zeer betreurenswaardig is? 
 
2. 
In hoeverre overweegt het college (gezien de oproepen van de staatssecretaris en de krapte 
in de huidige opvang) om in afwachting van het besluit over de spreidingswet de 
voorzieningen aan de Westerhoutweg in gebruik te nemen ten behoeve van tijdsgebonden 
noodopvang? 
 
3. 
Het college gaf eerder aan geen actie te ondernemen, maar wel voorbereidingen te treffen 
voor de asielopvang, in afwachting op de spreidingswet. Hoe ver zijn deze voorbereidingen 
gevorderd? 
 
4. 
Hoe verloopt het contact met het COA over de potentiële opvanglocatie? 
 
5. 
In veel gemeenten zien dat de komst van een opvanglocatie veel spanning kan geven tussen 
de overheid en omwonenden. Communicatie hierover moet dus goed en tijdig gebeuren. Als 
gemeenteraad hebben wij al een aantal potentiële locaties vastgesteld. In hoeverre heeft het 
college in voorbereiding op toekomstige asielopvang gesproken met omwonenden? Als dat 
nog niet gebeurd is, is het college dit bereid op afzienbare tijd te doen? 
 
6. 
Is het college bereid om ook bij het wegstemmen van de spreidingswet asielopvang te 
faciliteren volgens de meegegeven kaders in het Regionaal Plan Kennemerland Opvang 
Asielzoekers? 
 
7. 
Hoe snel na het besluit van de Eerste Kamer over de spreidingswet kan het Beverwijkse 
college een opvanglocatie realiseren? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Loek Dijkman 


